

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/043 「國際聯校學科評估及比賽」

敬啟者:

為協助學生評估中文、英文及數理科能力,本校將安排學生參加國際聯校學科評估及比賽(ICAS)。有興趣參加的同學均可報名,請於十月十三(星期五)或之前回覆本通告。詳情如下:

科目	對象	測試內容	費 用(港 幣)
數學科	中一至中四級	測試學生在代數、幾何、運算、 處理數據等範疇的數學能力。	\$125
英語		以多篇文章測試學生的閱讀及 英語運用能力。	\$125
科學科		測試觀察、調查探討、解決問題、數據分折等能力。	\$125
英語寫作		學生需寫作一篇敘述或演說文章,展示他們的修辭、文法、 結構及拼字的能力。	\$175

備註:

- 1. 如學生為書簿津貼(全津)或綜合社會保障援助(綜援)資格者,將由本校 支付報名費用。
- 2. 若學生無故缺席,已繳費用不會獲得發還,並撤銷對該學生的資助,該學生因而須支付報名費用,特殊情況則不在此限(如患病或因其他重大事故)。
- 3. 獲選同學將收到付款通知。

如有查詢,請致電 2461 1555 與梁震宇主任或金浩暉助理校長聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學 (屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年九月二十五日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/043

International Competitions and Assessments for Schools

Dear Parents/Guardians,

To assist students in assessing their Chinese, English, Mathematics and Science abilities, our school will arrange for students to participate in the International Competitions and Assessments for Schools (ICAS). Interested students are welcome to register. Please respond to this notice by or before 13 October (Friday). Details of the events are as follows:

Area	Target	Examining Content	Cost (HKD)
		The test assesses students' mathematical	\$125
Mathematics		abilities in areas such as algebra, geometry,	
		computation, and data handling.	
		Multiple articles are used to test students'	\$125
English		reading comprehension and English	
		language skills.	
	Form One to	The test evaluates abilities in observation,	\$125
Science	Form Four	investigation, problem-solving, and data	
	students	analysis.	
		Students are required to write a descriptive	\$175
English Writing		or persuasive essay to demonstrate their	
		proficiency in rhetoric, grammar, structure,	
		and spelling.	

Note:

- 1. Students who are eligible for textbook subsidies (full subsidy) or Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) will have their registration fees paid by the school.
- 2. If students are absent without valid reasons, the paid fees will not be refunded, and their subsidy will be revoked. In such cases, the student will be responsible for paying the registration fees, except for special circumstances (such as illness or other significant accidents).
- 3. Selected students will receive payment notifications.

Should you have any enquiries, please contact Senior Graduate Master Mr Leung Chun Yu or Assistant Principal Mr Kam Ho Fai at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal